

Bestyrelsesmøde den 1. november 2021 kl. 19.00 – 21.00, Græse Kirkelade

Deltagere: Pernille, Mads, Lennie, Lone, Dorte, Þórey, Jeanette, Karin (menighedsrådets repræsentant) og Thomas (referent)

Fraværende: Anne

Dagsorden

1. Nyt fra kassereren

Dorte gennemgik korets økonomi og det lader til at der bliver et overskud ifb. med korweekenden. Bestyrelsen skal tage stilling til om overskuddet fra korweekenden skal gå til korweekend næste år. Det tages op på et senere møde når regnskabet er gjort op.

Der er pt. 72 betalende medlemmer af Shout. Hurra! Fedt at vi igen er så mange 😊

2. Korweekend evaluering

Vi evaluerede korweekenden og der kom følgende tanker og beskrivelser frem i snakken: Det var en god weekend, hytten var dejlig, pladsen var dog lidt trang. Der var trygge rammer til at udfolde sig. Godt planlagt program af Mads. Dejlig med det store engagement og den hjælpsomhed der findes i koret. Der er en fantastisk spontanitet. Sjovt og hyggeligt.

3. Korweekend 2022/ forår 23?

Der var en debat om det ville være en god idé at flytte korweekenden til foråret da der er bekymring for større mulighed for Covid19-smitte i efteråret. Det var der ikke flertal for, da vi på det tidspunkt vil ramme ind i en del konfirmationer og helligdage som vil gøre det svært at få en egnet hytte. Smitten kan jo også findes om foråret. Vi holder derfor fast i efteråret 2022. Det bliver 2. weekend i oktober.

Pernille forsøger at bestille "Store Claus", som ligger mellem Ganløse og Kr. Værløse.

Der er nedsat en **eventgruppe** bestående af Lennie, Lone og Pernille, der står for planlægningen af weekenden. De kan til lejligheden inddrage flere medlemmer af koret.

4. Julekoncert - hvem gør hvad hvornår - og hvor mange kan vi invitere?

Pt. er der solgt 64 billetter (ud af 110).

Der er arrangeret at der kommer en kaffebil hvor man kan købe kaffe før (og formentlig efter) koncerten.

Eventgruppen: Lennie, Lone og Pernille sørger for at der bliver pyntet mv.

5. Arrangementer resten af sæsonen

Der er planlagt følgende i resten af sæsonen:

18. november: Arresødal Hospice, mødetid 18.00 – tøj: sort med grøn detalje

20. - 21. november: Workshop med konfirmander (den 20.) kl. 11 – 14. Gospelgudstjeneste (den 21.) kl. 9 – 12. tøj: almindeligt tøj



5. december: Shouts Julekoncert, mødetid: 11.30 – tøj: sort med grøn detalje

9. december: Plejehjem Sennepshaven i Herlev – mødetid 18.30. tøj: sort med grøn. Festsalen har vi fra kl. 15.00. Arrangement kl. 19.30. Der skal sendes billeder, logo mv. til plejehjem (Thomas sender)

6. Sæsonafslutning - 16/12?

Der er afslutning den **16. december, kl. 18.00**

Der inviteres til fælles spisning – hvor man medbringer til sig selv.

Vi opfordrer til at komme med festlige indslag, sjov og ballade hvis man har lyst.

7. Sæsonstart januar 2022 og betalingslink

Der er opstart den **27. januar**.

Betalings link lægges op inden sæsonstart (Mads). Husk at slette medlemmer i facebookgruppen i forløbet.

Første øver er for "gamle" medlemmer. Herefter 2 gange åbent for alle fra 3. februar.

8. Shouts venner status

Der er arbejdet videre på projektet "Shouts venner"

Det er vigtigt at der er en Koordinator til at være bindeled mellem bestyrelse og "vennerne".

Koordinatoren har kontakten til vennerne og kan byde ind med arbejde eller lign. ift. arrangementer, koraftener mm.

Der vil både kunne være aktive og "passive" venner. Dvs man skal ikke nødvendigvis kunne yde fysisk for at være "ven". Det er lige så godt bare at være around. Alle skal være velkomne.

Kunne være en ide med åbent hus og/eller et informationsmøde om projektet og evt. planlægge.

Herudover skal der lægges opslag på forskellige platforme samt (mund til mund).

Jeanette og Thorey arbejder videre med det fine oplæg.

Det vil være oplagt at reklamere til juleafslutning eller andagt.

I første omgang er det vigtig at en lille gruppe personer skal etablere sig og skabe fundamentet til projektet.

9. Bordet rundt

Lennie: Spørger om der er behov for fotograf til nye billeder? Der er flere mulige fotografer. Det er vigtigt at formålet er vigtigt inden vi sender bud efter en fotograf (Mads). Vi afventer pt.

Har et ønske om andre tider ift. koraftner (fx at droppe pausen). Det kan bringes på næste generalforsamling.

Karin: Dejligt at deltage i dette arbejde som hun har meldt sig til. Ser frem til samarbejdet.

Pernille: Der er nogle medlemmer af koret som meget gerne vil bede om at man løbende tester sig for Corona. Herudover er der fra nogle medlemmer et ønske om at dele koret op i hold igen.

Pernille har kontakt med Frederikssund Avis ift. markedsføring mv.

Pernille nævner at det er vigtigt at være mere inkluderende i koret. Det har på det seneste knebet lidt ift. at invitere alle med i fællesskabet. Ikke lukke sig om sig selv. Der er en stor opfordring til at rokere rundt i koret. Man skal ikke stå samme sted hele tiden.

Thomas: Der er flere medlemmer som spørger til hvornår vi kan servere kaffe igen i pausen. Det blev drøftet og vi genoptager dette efter nytår.



Der har været en forespørgsel på om nogen (en eller flere) kunne påtage sig opgaven med at optage øverne – og lægge dem tilgængeligt for koret (fx dropbox). Det var en stor hjælp da John gjorde det tidligere. Der lægges opslag på GN (Thomas).

Opfordrer til, at hvis man ser fejl eller lign på fx hjemmeside eller i andet materiale fra Shout, så sig det endelig til Thomas.

10. Hvad skal på GN?

De allerede oprettede events skal opdateres.

Fællesspisning afslutning 16. december

Sæsonstart "gamle" og "nye".

Reklamere for konfirmandworkshop og gudstjeneste.

11. Ny mødedato og sted

Fredag den 28. januar sted meldes ud senere ... kl. 18.00